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Protokół Nr XXVI/2021 

    z XXVI Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2018-2023 

    odbytej w dniu 27 maja 2021 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                          -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                      -  Witold Kwiatkowski, 

2. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                     -  Piotr Rosłoniec,  

3. Skarbnik Gminy Celestynów                                                -  Agnieszka Kurek, 

4. Sekretarz Gminy Celestynów                                               -  Krzysztof Boczarski. 

5. Sołtysi                               -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 
Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów               

oraz zaproszonych gości. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, iż                                

na sali znajduje się 11 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania  przez Radę 

Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

   a) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Celestynów; 

   b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2021-2037; 

   c) nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości  

       gruntowej położonej w miejscowości Pogorzel; 

   d) wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zniesienie  

       urzędowej nazwy miejscowości; 

   e) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  w schronisku dla osób   

       bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych  z usługami opiekuńczymi; 

   f) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji      

       o dochodach gospodarstwa domowego.    

3. Przyjęcie Stanowiska w sprawie  trudnej sytuacji w gospodarce odpadami w Gminie 

Celestynów oraz planowanych zmian w gospodarce odpadami.  

4. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami.  

5. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych.  

6. Sprawy różne.  

7. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 29 kwietnia 2021 roku. 
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8. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Celestynów. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że po stronie dochodów jest planowane zwiększenie                

o kwotę 64.000,00 zł i zwiększenie planu wydatków o kwotę blisko 200 tys. zł. Zwiększa się 

dochody o kwotę pozyskanych środków zewnętrznych w kwocie 64.000,00 zł ze specjalnego 

funduszu ochrony gruntów rolnych z budżetu Województwa Mazowieckiego na modernizację 

drogi gminnej w miejscowości Regut tj.: przedłużenie ul. Osieckiej w kierunku drogi 

wojewódzkiej. W planie wydatków majątkowych zabezpiecza się środki na inwestycję, na którą 

zostały środki pozyskane, czyli wprowadza się do budżetu nowe zadanie pn. :,,Modernizacja 

drogi gminnej dz. nr ew. 187 w miejscowości Regut”. Źródło finansowania tj. dotacja i wolne 

środki na kwotę ogółem 175.000,00 zł. Wprowadza się również dwa zadania z wydatków 

niewygasających. Pierwsze zadanie dotyczy przebudowy ul. Pięknej w Pogorzeli z kwotą 

2.490,75 zł. Chodzi tu o sfinansowanie dokumentacji projektowej na ta drogę. Wprowadza się 

jeszcze jedno zadanie pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowej poprawy skuteczności 

istniejącej wentylacji grawitacyjnej w Publicznej Szkole Podstawowej im. Batalionu "Zośka"               

w Celestynowie”. Źródło finansowania wolne środki w kwocie 21.400,00 zł. W wyniku 

wprowadzonych zmian planowany deficyt ulega zwiększeniu o kwotę blisko 135.000,00 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów                

na lata 2021-2037. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 
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Gminy Celestynów dotyczą zarówno części tabelarycznej jak i przedsięwzięć. Zmiany 

tabelarycznej części przedsięwzięć dotyczą 2021 roku i są wynikiem zmian dokonanych                    

w budżecie Gminy Celestynów na 2021 rok. Zmiany dotyczą dochodów, zwiększenia 

wydatków i zwiększenia przychodów budżetu z tytułu wolnych środków. W wykazie 

przedsięwzięć wieloletnich proponuje się zmiany w dwóch przedsięwzięciach: „Odbiór                       

i zagospodarowanie odpadów komunalnych w latach 2020-2021”                                                          

i „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych w latach 2021-2022”. Wprowadza się  

do wykazu przedsięwzięć nowe przedsięwzięcie pn.: ,,Wynajem wraz z wykupem pojemników                            

do gromadzenia odpadów komunalnych”. Termin realizacji przedsięwzięcia to 2021-2024. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów                

na lata 2021-2037. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

  

Ad. pkt 2, ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa 

własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Pogorzel. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy nieodpłatnego przejęcia 

działek położonych w obrębie Pogorzel Warszawska o łącznej powierzchni 1800 metrów.                

Są to wąskie paski działek kilkumetrowe ciągnące się wzdłuż ul. Sportowej w Pogorzeli, 

pomiędzy działką drogową gminną a terenem kolejowym. Wspólnota gruntowa podjęła 

uchwałę, że nieodpłatnie przekaże te grunty na rzecz Gminy. Podjęcie uchwały jest niezbędne 

by ten proces wykonać i zakończyć.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Celestynów prawa 

własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Pogorzel. 
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Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z 

wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że uchwała dotyczy zniesienia nazw 

miejscowości: ,, Okoły-kolonia” i ,,Samuszyn-osada leśna”. Na terenie tych miejscowości                

nie ma żadnych budynków mieszkalnych ani adresów. To są bardziej w tej chwili nazwy 

zwyczajowe. ,,Okoły” to jest obręb geodezyjny Dąbrówka, ,,Samuszyn” to jest obręb 

geodezyjny Pogorzel i Stara Wieś. Zasadnym jest, żeby wyprostować zmiany TERYT.                   

W tym celu konieczna jest zmiana uchwały i wystąpienie z wnioskiem do Ministra. W samym 

wzorze wniosku jest omyłka literowa. Na stronie drugiej w akapicie pierwszym, ustęp pierwszy 

jest ponowiony zwrot: ,,ustawy z dnia”.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z 

wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 2, ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

 

Kierownik GOPS powiedziała, że zgodnie z art. 17 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.              

o pomocy społecznej do zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym należy między 

innymi udzielanie schronienia. Na podstawie art. 97 ust. 5 w/w ustawy rada gminy jest 

upoważniona do ustalenia w drodze uchwały, w zakresie zadań własnych, szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. Ośrodkiem wsparcia może być ośrodek 

wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi, dzienny dom pomocy, dom dla matek                          

z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży, schronisko dla bezdomnych z usługami opiekuńczymi              
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oraz klub samopomocy. Za ośrodek wsparcia uznaje się również schronisko dla osób bezdomnych 

pomimo nieświadczenia w nim usług opiekuńczych oraz specjalistycznych usług opiekuńczych. 

Art. 97 ust. 1, 1a w/w ustawy stanowi, iż opłatę za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych ustala podmiot kierujący w drodze decyzji administracyjnej w uzgodnieniu                             

z osobą kierowaną, uwzględniając przyznany zakres usług. W związku z powyższym podjęcie 

niniejszej uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych jest uzasadnione. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  w 

schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

  

Ad. pkt 2, ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.    

Kierownik GOPS powiedziała, że W dniu 1 lipca 2021 r. wejdzie w życie ustawa z dnia                        

10 grudnia 2020 r. o zmianie niektórych ustaw wspierających  rozwój  mieszkalnictwa,  która  

wprowadzi  zmiany   w zdaniu drugim art. 7 ust. 1 ustawy o dodatkach mieszkaniowych w świetle 

których „do wniosku dołącza się deklarację o dochodach gospodarstwa domowego za okres               

3 miesięcy poprzedzających dzień złożenia wniosku oraz dokumenty potwierdzające wysokość 

ponoszonych w miesiącu poprzedzającym dzień złożenia wniosku wydatków związanych                      

z zajmowaniem lokalu mieszkalnego”. Ponadto art. 38 ustawy zmieniającej wskazuje, że                      

w terminie do dnia 1 lipca 2021 r. rady gmin podejmą uchwały, o których mowa  w art. 7 ust. 1e  

ustawy  o dodatkach  mieszkaniowych,  które  wchodzą  w życie z dniem 1 lipca 2021 r. Mając     

na     uwadze     ww.     przepisy     istnieje     konieczność     dostosowania     wzoru     wniosku      

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego do mających wejść w dniu 1 lipca 2021 r. przepisów.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 
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projektem uchwały w sprawie  określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.    

 

Uchwała została podjęta. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie Stanowiska w sprawie  trudnej sytuacji w gospodarce odpadami w Gminie Celestynów 

oraz planowanych zmian w gospodarce odpadami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik odczytał treść Stanowiska. (stanowi                          

ono załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że jest to już kolejne Stanowisko w tej samej 

sprawie. Jeżeli będzie konieczność będzie podejmowane kolejne. 

 

Stanowisko zostało podjęte w głosowaniu elektronicznym. (11 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 4 

Radny Robert Wicik poprosił o przybliżenie zagadnienia budowy stacji ładowania pojazdów. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że udało się pozyskać kolejne dodatkowe środki finansowe 

z budżetu województwa mazowieckiego na budowę stacji ładowania pojazdów elektrycznych.                  

Ta stacja będzie zlokalizowana w Celestynowie na terenie targowiska. Dzisiaj została podpisana 

informacja o wyborze oferenta. Zgłosiły się dwie firmy. Została wybrana firma z Gdańska. Koszt 

realizacji stacji ładowania to niecałe 50.000,00 zł. Prawie 30.000,00 zł gmina pozyskała                        

od Marszałka Województwa Mazowieckiego Pana Adama Struzika. Województwo uruchamia 

szereg projektów pro-ekologicznych. Gmina stara się skorzystać jak najwięcej dla dobra 

mieszkańców. Nawet na terenie Gminy Celestynów coraz częściej widać pojazdy elektryczne i 

pewnie w najbliższych latach stacji ładowania będzie coraz więcej.  

 

Ad. pkt 5 

Radni nie mieli interpelacji, zapytań i wniosków. 

 

Ad. pkt 6 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że w dniu dzisiejszym został do Radnych 

przesłany email, w którym jest załączone zeskanowane zawiadomienie wraz z projektami uchwał. 
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Tak docelowo to będzie wyglądało. Oczywiście odejście od wersji papierowej nie stanie się z dnia 

na dzień. Poinformował również, że  Rada otrzymała odpowiedź od Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad na swoje Stanowisko. Najistotniejszy fragment dotyczy wyjaśnienia 

dlaczego Autostrada A50 nie powstanie po śladzie drogi krajowej Nr 50. W dalszej części jest 

mowa o spotkaniu z samorządami. Przeanalizowane zostaną również inne warianty przebiegu 

autostrady niż te wskazane jako optymalne w studium korytarzowym z 2019 roku. W piśmie jest 

nadmienione, że droga Nr 50 nie jest przygotowana pod żadnym względem. Te kwestie zostaną 

jeszcze przeanalizowane na Komisji łączonej. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec poinformował, że jest prośba o zajęcie Stanowiska Powiatów 

Polskich w sprawie pomysłów zmniejszenia dotacji do przewozów autobusowych w przyszłym 

roku. W tej chwili udało się uruchomić kursy, które były nierentowne i bez dotacji w ogóle by nie 

jeździły czyli Ponurzyca, Podbiel. Regut, Celestynów i Ostów, Dyzin, Celestynów                                 

oraz dofinansowany wspólnie z Kołbielą dojazd z Celestynowa do Kołbieli. To by się nie udało 

gdyby ta dotacja nie była w wysokości 3 zł do wozokilometra. Propozycja na przyszły rok jest taka, 

żeby to było 80 groszy. Przy takim dofinansowaniu pod ogromnym znakiem zapytania stoi dalsze 

funkcjonowanie tych linii. Poprosił Komisję merytoryczną oraz Radnych z miejscowości, które 

korzystają z wyżej wymienionych usług od kwietnia br. o przygotowanie Stanowiska, aby ono może 

wpłynęło na zmianę pomysłów dotyczących tego dofinansowania. Wyraził przekonanie, że dużo 

samorządów będzie podejmowało stanowiska w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że jeśli Radni nie otrzymali tego dokumentu 

zostanie on im przesłany w dniu jutrzejszym.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że dzisiaj jest 27 maja czyli Dzień Samorządu 

Terytorialnego. Podziękował Państwu Radnym i sołtysom, wszystkim Kierownikom i Dyrektorom 

jednostek organizacyjnych Gminy Celestynów, pracownikom, osobom zaangażowanym w prace 

samorządu i rozwój Gminy Celestynów. Trzydzieści jeden lat funkcjonowania samorządu przynosi 

pozytywne efekty. Przed nami jeszcze wiele pracy, ale dobrze, że powrót do samorządności 

nastąpił w roku 1989. Bardzo pozytywne oceny i odbiór ze strony mieszkańców potwierdza oraz 

ogromne zaufanie do władz i pracowników potwierdza, że ta reforma przyniosła bardzo pozytywne 

skutki. Jeszcze raz podziękował wszystkim za zaangażowanie i poprosił o wytężenie sił, ponieważ 

przed Gminą Celestynów są ogromne wyzwania. Wiele rzeczy zostało zaplanowanych i wiele jest 

w toku. Życzył sobie i wszystkim dużo sił i zdrowia w celu osiągnięcia zamierzonych celów dla 

dobra mieszkańców. Poprosił o dalszy taką samą dobrą współpracę.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala w imieniu własnym i Państwa Radnych podziękował 

serdecznie wszystkim samorządowcom bez wyjątku. Reforma samorządowa jest to jedna z 
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najlepszych reform po 90-tym roku. Wyraził przekonanie, że nikt nam nie przeszkodzi                               

w działalności samorządowej. Życzył wszystkim zdrowia i wytrwałości. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski poinformował, że dzisiaj zostało ogłoszone postępowanie przetargowe 

na wyłonienie wykonawcy dokumentacji projektowo-kosztorysowej rozbudowy Szkoły 

Podstawowej w Starej Wsi. Jest to bardzo dobra wiadomość dla społeczności szkolnej, którzy 

oczekują, że ta szkoła będzie rozbudowana. Troszeczkę zostały zmienione plany dotyczące 

realizacji tego zadania. Na zmianę tej decyzji wpłynęła sytuacja, że Gmina nie otrzymała na to 

zadanie oraz na tunel dofinansowania z Funduszu Rządowych Inwestycji Lokalnych. Gmina 

musiała zredefiniować podejście. Pierwotnie był zamysł taki, aby realizować inwestycję w systemie 

zaprojektuj i wybuduj. Natomiast sytuacja zmieniła się i zostanie to wykonane z podziale na dwa 

etapy. Najpierw dokumentacja, pozwolenie na budowę, ogłoszenie przetargu na wybór wykonawcy 

i roboty budowlane. W między czasie będzie jeszcze poszukiwane dodatkowego dofinansowanie, 

być może Planu Odbudowy, o którym było głośno w ostatnim czasie. Jest też przecież kolejna 

perspektywa unijna 2021-2028. Tam też będzie poszukiwane źródło dofinansowania, tym bardziej, 

że przedstawiciel rządu zapewniał, że będą środki tam przeznaczone, między innymi na 

rozbudowę szkół, przedszkoli, żłobków, czyli na poprawę życia mieszkańców w tym roku 

społecznym. Kolejna bardzo dobra wiadomość jest taka, że Gmina jest na liście beneficjentów                

z Funduszy Norweskich na zadanie termomodernizacji Szkoły Podstawowej im. Batalionu ,,Zośka” 

przy ul. Wrzosowej w Celestynowie. Jest to kwota około 1.800.000,00 zł środków pozyskanych. 

Oczywiście wymaga to jeszcze zawarcia umowy. Dodatkowo Wójt poinformował, że patio                    

na terenie Szkoły Podstawowej w Celestynowie, jeśli uda się znaleźć wykonawcę, będzie jeszcze 

w tym roku wykonane. Pomogą w tym fundusze zewnętrzne z budżetu Województwa 

Mazowieckiego też od Marszałka Pana Adama Struzika w kwocie 180.000,00 zł. Wyraził nadzieję, 

że będzie to dla uczniów fajne miejsce dla wypoczynku. Wójt wyraził opinię, że elektroniczna forma 

komunikacji, której mówił Pan Przewodniczący to jest bardzo dobry pomysł, po to został zakupiony 

sprzęt. Jeżeli byłoby to możliwe to od września przeszlibyśmy na tą formę. Odeszłyby wtedy 

koszty związane z dokumentami papierowymi. 

  

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że elektronicznie byłoby przesyłane 

zawiadomienie, projekty uchwał, pojedyncze pisma, ponieważ można je archiwizować i w tablecie 

otwierać. Natomiast jeśli chodzi o projekt budżetu czy też dokumenty bardziej obszerne to wiele 

osób woli formę papierową.  

 

Ad. pkt 7 

Protokół z Sesji z dnia 29 kwietnia 2021 roku został przyjęty w głosowaniu elektronicznym.                   

(11 głosów za). 
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że prawdopodobnie Sesja absolutoryjna 

odbędzie się pod koniec czerwca. Niewykluczona jest Sesja Nadzwyczajna związana z odpadami 

za śmieci. 

 

Ad. pkt 8. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady Sesji.  

 

 

 

 

 

 

                                                                                     Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                                         Romuald Ziętala 


